
van de vergadering gehouden op 7 november 2016.
Aanwezig: Aad Kramer, Dick Leeuwenkamp (secretaris), Henk Rens, Hans Verheggen, Jacco 
Stuyvenberg, Helga Wagemaker (voorzitter). 
Afwezig:  Henk Rens
Gasten:   P. Vlam (VVD), Cees Rutsen, Elly Ruijter en Wil Schipper. 

De voorzitter heet iedereen welkom. In het bijzonder de dames Elly Ruijter en Wil Schipper die 
interesse hebben om eventueel lid te worden van de dorpsraad. 
Onze reguliere gast Rolf Klant (PvdA) is afwezig omdat hij in ernstige toestand in het ziekenhuis ligt
als gevolg van een hartstilstand.

Evaluatie bijeenkomst 3 oktober.
In deze besloten vergadering is gesproken over het verschil van inzicht van enkele nieuwe leden 
over het functioneren van de dorpsraad. De kritiekpunten met name over de interne communicatie 
en besluitvorming, zijn uitvoerig besproken. Ondanks gedane toezeggingen heeft Petra Sluis laten 
weten dat zij de dorpsraad verlaat. Daarop volgend heeft de nieuwe secretaris Hans Horn laten 
weten dat ook hij per direct de dorpsraad verlaat. 
De voormalige secretaris Dick Leeuwenkamp, zal deze taak voorlopig waarnemen.

Jaarvergadering 14 november. 
Alles is geregeld. In de Brugpraat is de agenda e.d. gepubliceerd. Ook de aankondiging op het 
publiciteitsbord. Naast de presentatie van de dorpsraad is er een bijdrage van E-fiber en 
presenteert de Verkeersgroep Burgerbrug hun ideeën hoe de verkeersveiligheid in het dorp 
verbeterd zou kunnen worden.

Brugpraat.
De Brugpraat gaat van een gratis huis-aan-huis blad over naar een abonnementssysteem. Tot nu 
hebben 155 huishoudens zich hiervoor aangemeld (en betaald) Het systeem gaat in per januari 
2017.
De nieuwe website ziet er (nog steeds) prima uit (zie www.burgerbrug-nh.nl). Het ontbreken van 
agenda’s en notulen van de dorpsraadvergaderingen zal snel worden opgelost.

Actie: Helga zal de documenten op de site plaatsen.

Mededelingenbord.
Helaas is de met veel moeite geplaatste tafel (een kabelhaspel) tijdens de kermis gesloopt. We 
doen ons best om ergens (gratis) weer een soortgelijke kabelhaspel op te sporen. 
We hopen dat met de volgende kermis de vandalen tot bezinning zijn gekomen en de spullen met 
rust laten.

Veldbezoek.
Dat heeft op 1 september plaatsgevonden. De lijst met aandachtspunten zal hierop worden 
aangepast.

Rondvraag.
– Blijft Brugpraat 4x per jaar verschijnen? – Ja voorlopig wel. Er wordt wel nagedacht in welke
mate internet en sociale media in de toekomst een rol kunnen spelen.
– We zijn lid van de Vereniging van Kleine Kernen, wat brengt het lidmaatschap ons. De 
vereniging publiceert over allerlei projecten die in kleine kernen worden aangepakt en is daar ook 
vaak bij betrokken. Misschien voor ons een inspiratiebron. Op 16 november houdt de afdeling
Noord Holland een extra ledenvergadering in Obdam. Jacco laat weten dat hij daar naar toe gaat.
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NOTULEN.
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– Hekwerk voetbalveld/IJsbaan. Er is grotendeels overeenstemming met de gemeente over het
plaatsen van hekwerk en ballenvangers. Men wil dit voor het eind van het jaar afronden. Een 
verschil van inzicht bestaat nog over het hek richting Fa. Kramer. Het hek is slecht maar de 
gemeente vindt vervanging niet nodig. We blijven het proberen.
De ijsbaanvereniging gaat op korte termijn, voor het plaatsen van hekwerk de drainage 
vernieuwen. In het voorjaar opnieuw inzaaien.
– Gebruik oude school. De gemeente heeft voorkeur voor een maatschappelijk herbestemming. 
Als die niet gevonden kan worden rest de keuze van verkoop aan particulier of slopen.
Op korte termijn is er overleg tussen gemeente en Jessica Heetebrij; zij wil (een deel van) de oude 
school graag gaan gebruiken als atelier, in combinatie met maatschappelijke doeleinden, waaronder
koffie-ochtenden, leestafel, gezamenlijke maaltijden. Wellicht dat er dan ook een lokaal 
beschikbaar kan komen voor de middelbare scholieren uit Burgerbrug zodat zij daar hun eigen plek
hebben.
– Gymzaal. De renovatiewerkzaamheden zijn begonnen.
Er wordt opgemerkt dat er relatief weinig gebruik gemaakt wordt van het gebouw. Aad zal 
navragen welke gebruiksvoorwaarden er gelden voor gebruik.

Actie: Aad zal bij gemeente informeren.

Volgende vergadering: 
19 december 2016
Herboren Toren, 20.00 uur.

(Wilt u als gast aanschuiven dan even aanmelden via de secretaris want soms worden vergaderingen 
verplaatst. D. Leeuwenkamp 0226 381561 / dorpsraadburgerbrug-nh.nl
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AANDACHTSPUNTEN

Periode: november 2016.

* VB betekent valt onder veldbezoeken.

VB ONDERWERP WAT STATUS

* Rode vlak kruising 
Burgerweg/Zwanenplein

Opnieuw rood maken geen
optie. T.z.t. wijziging door-
Voeren.

Aanhouden

* Groenstrook achter woningen 
Zwanenplein

Het is een rommeltje Wordt aangepakt door 
gemeente.

* Trap Grote Sloot ter hoogte nr. 
94-92a opknappen  

leuningen plaatsen Is gebeurd.  

Afvoeren  

* Berm Grote Sloot 76-104 extra
grastegels

Berm verstevigen. Binnen bebouwde kom 
dus gemeente. 

* Grote Sloot voetpad 76-88
verbreden

Verplaatsen afzetpalen. 
Mogelijk ook onderdeel van 
aanpak Verkeersproblematiek

Aanpak tijdens 
vernieuwen asfalt.

* Uitrit Bollplein op 
Burgerweg

Probleem met voorrang Voorlopig geen 
oplossing

Woningnieuwbouw naast school Er is belangstelling voor 2-
onder-1 kap woningen per
perceel.

Nog geen voortgang

Hergebruik oude school Er zijn suggesties voor 
hergebruik. 

Binnenkort overleg 
maatschappelijk 
hergebruik

* Gymzaal Dringend behoefte aan 
onderhoud. 

Gebruik intensiveren.

Renovatie is begonnen.

Zie notulen 7 nov.

Verkeersproblematiek Regelmatig klachten over te
hard rijden.

 Werkgroep Verkeer 
presenteert op 
jaarvergadering 
voorstellen

* Aanpassingen voetbalveld en
ijsbaan

Door nieuwbouw school
faciliteiten herinrichten.
Aanpassen hekwerk, 
ballenvangers. Nieuwe 
drainage noodzakelijk.
.

Geen budget voor 
westkant. Kans op 
nieuwe doelen klein. 
Afspraak was 5 meter 
veld afstaan in ruil 
vooralles opknappen. 
Op korte  term ijn  
wordt  d ra inage 
vern ieuwd
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* Voetpad Grote Sloot richting 
nieuwe school

Door de herinrichting is dit
verdwenen.

Dit zal in de algehele 
verkeersproblematiek 
meegenomen worden.

* Draaipunt eind Ruigeweg Wegdek stuk. Melding
W.N. Kramer

Ingekomen brief ter 
kennisname aan 
Gemeente gezonden.
Nog geen reacties.

* Grastegels langs Grote Sloot ter
hoogte van de Buuren.

Verstevigen bermen langs
Grote Sloot bij café de 
Buuren.

Wachten op reactie 
gemeente

* Schoolzone plaatsen bij nieuwe
school.

Schoolzone is wel verwijderd
bij oude school maar niet 
conform afspraak 
teruggeplaatst bij nieuwe 
school.

Wordt onderzocht.

Vaste oeververbinding bij
Burgervlotbrug

Provincie laat 
haalbaarheidsonderzoek doen

Wij zijn aanwezig bij 
eerste presentatie/

overleg Haskoning


